
N-VA WIL WIJZIGING WERKEN HOOFDSTRAAT
Op woensdag 3 juli hield N-VA Ham in de Zille een druk bijgewoonde info-
avond over de heraanleg van de hoofdstraat in Ham (Kwaadmechelen). Ruim
tweeëntwintig gezinnen lieten zich door burgerlijk ingenieur-architect Tom

Vleugels, tevens N-VA gemeente-
raadslid, inlichten over de geplande
werken en de gevolgen hiervan voor de
getroffen bewoners. 

Door de werken wordt de hoofdstraat
opengelegd van aan de brug tot aan het
kruispunt met de Nieuwstraat, wat een
grote impact zal hebben op de bewoners
van de huizen langs deze baan. Voor de

plaatselijke handelaars zou de hinder niet alleen tijdens de werken groot kun-
nen zijn, maar ook nog lang na afloop van de werken kunnen aanhouden van-
wege de geplande wijzigingen aan de beschikbare parkeerruimte.

Wie echter het meest getroffen wordt, zijn de bewoners van de Lindenstraat.
Hun rustige straat wil de gemeente omvormen tot een drukke doorgangsweg
voor alle verkeer richting Balen.

N-VA Ham heeft de verkeersstroom richting Balen gemeten en kan enkel maar
besluiten dat de geplande werken een ramp zouden zijn voor de bewoners van
de Lindenstraat. Het is echter nog niet zo ver.  Als het aan N-VA Ham ligt, zul-
len deze plannen worden gewijzigd want er zijn alternatieve oplossingen om
de hinder sterk te beperken.

Tom Vleugels
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Fietssuggestiestroken 
in Oostham
Het gemeentebestuur heeft in het
centrum van Oostham een 
zognaamde ‘fietssuggestiestrook’
gemaakt.

Op de weg naar
Wasseven wer-
den op de grond
enkele pijlen en
afbeeldingen van
fietsen geschil-
derd om aan te
geven waar 
fietsers moeten
fietsen. Alsof niet
alle fietsers al

lang wisten dat ze best rechts van
de weg fietsen...

Wist u trouwens dat:
• de gemeente op de weg mag

schilderen wat ze wilt en dat de
fietser hier geen enkel voorrecht
heeft?

• fietsers niet verplicht zijn deze
strook te gebruiken?

• automobilisten verplicht zijn over
deze markeringen te rijden, 
behalve als er zich fietsen op be-
vinden?

• het beschilderen van een wegdek
veel geld kost?

Kortom, weer belastinggeld 
uitgegeven voor een doel dat zijn
nut helemaal niet heeft bewezen.

Ondertussen lopen fietsers echt 
gevaar doordat auto’s in dit straatje
gewoon op de baan parkeren en
daar doet de gemeente niets aan.

DENKEN.DURVEN.DOEN.www.n-va.be/ham
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GEEN 43 NIEUWE JOBS IN HAM?
De Nederlandse winkelketen Albert
Heijn (AH) heeft aan het gemeente-
bestuur toestemming gevraagd om in
Ham een nieuwe winkel te openen in de
Heidestraat (meubelen Sels). De winkel-
keten wil medewerkers uit de onmiddel-
lijke buurt aantrekken en zou starten met
11 voltijdse en 32 deeltijdse werknemers.

Het college van burgemeester en schepe-
nen heeft op 29 juli echter beslist geen socio-economische machtiging te 
verlenen. Met andere woorden: als het van de gemeente Ham afhangt, komt
deze winkel (en de bijbehorende jobs) er niet.



Cindy Das: “Ons motto blijft: denken, durven, doen!”

ham@n-va.be

Cindy Das zetelt sinds begin dit
jaar in de gemeenteraad. Wij
zochten haar op de vooravond
van het politieke najaar op voor
tien vragen en evenveel ant-
woorden.

1. Wat heeft je doen besluiten om actief te worden in de
politiek?
Mijn interesse gaat uit naar het welzijn van kinderen, ou-
deren, zieken en sociale contacten met de inwoners. Via
deze weg hoop ik mijn steentje te kunnen bijdragen.

2. Wat vinden je familie en vrienden ervan?
Zij staan volledig achter mij.

3. Was het niet vreemd om je foto overal langs de straat
tegen te komen?
In het begin was het raar om te zien, maar men went
eraan. Het was een noodzakelijk iets om mijn kandida-
tuur bekend te maken aan de kiezers.

4. Verdien je veel als gemeenteraadslid?
Ik doe dit niet voor het financiële. De grootste verdienste
is voor mij de steun van het volk en te proberen iets voor
hen terug te doen.

5. Word je nu herkend op straat?
Niet meer of minder als voordien.

6. Hoeveel invloed heb je als gemeenteraadslid?
Minder als zou moeten, vind ik. Onze N-VA-fractie levert
goed werk, maar de burgemeester doet toch te vaak zijn
eigen zin.

7. Zou je het nog doen, mocht men je de volgende keer
vragen?
Ik ben nog niet lang genoeg in de politiek, maar tot nu toe
bevalt het me.

8. Wat vind je van de regel dat de helft van de kandida-
ten op een lijst vrouwen moeten zijn?
Dat is een goede manier om meer vrouwen politiek actief
te krijgen.

9. Waarom zijn er zo weinig mensen geïnteresseerd in
politiek?
Onbegrijpelijke taal voor de doorsneeburger, veel beloftes
en weinig daden. Dat is het imago dat de traditionele 
politiek heeft geschapen. Gelukkig probeert de N-VA daar
nu verandering in te brengen, ook in Ham.

10. Waarom is de N-VA nodig in Ham?
Wij maken de inwoners duidelijk waar het naar onze me-
ning fout loopt en we proberen er iets aan te doen. Ons
motto blijft ‘denken, durven en doen’!

Als federaal parlementslid zetel ik nu al meer dan
twee jaar in de Kamercommissie Defensie. Ik ben er
trots op om als Limburgse de N-VA in deze
commissie te mogen vertegenwoordigen, gezien de
speciale band die het leger met onze provincie heeft.
Defensie stelt bij ons meer dan 5 000 mensen tewerk.
Dat maakt het departement tot de grootste werkgever
in Limburg. Ongetwijfeld kent u wel een militair in
uw familie-, vrienden- of kennissenkring; of
misschien bent u er zelf een.

Op enkele jaren tijd heb ik
de militaire wereld leren
kennen als een heel boeiende en bijzondere wereld, die ook met specifieke noden en uitda-
gingen wordt geconfronteerd. Terwijl onze militairen zich in binnen- en buitenland met hart
en ziel inzetten, zit ons leger op zijn tandvlees. Dit is een verhaal waarvan de buiten-
wereld zich jammer genoeg niet altijd bewust is.

In de commissie leg ik de minister dan ook regelmatig het vuur aan de schenen
over de aanhoudende besparingen bij Defensie. De N-VA-fractie vraagt zich af
hoeveel verder dit nog kan gaan. Bovendien ontbreekt een langetermijnvisie in het
huidige beleid. Zonder deze visie en zonder een stabiel budget zal het heel moeilijk
worden om de toekomst van ons leger te kunnen verzekeren. Dat zou een heel erg
spijtige zaak zijn.

KAROLIEN GROSEMANS
43 jaar, Herk-de-Stad

Kamerlid Defensie

0474 78 16 81

Een hart voor Defensie



Rood, de kleur van…

...N-VA Ham geen gratis pannenkoeken
mag uitdelen op de Open Straatdag van
meerderheidspartijen CD&V en Open Vld?

… in de Waalse vestigingen van bierbrou-
wer AB Inbev het personeel met brug-
pensioen mag vanaf 52 jaar? Vlaamse werk-
nemers mogen pas vanaf 55 jaar met brug-
pensioen. (bron: Doorbraak)

… België in verhouding tot de bevolking
meer ambtenaren telt dan Griekenland? In

vergelijking met het aantal ambtenaren in
de buurlanden hebben wij er 70 000 te veel,
goed voor een mogelijke besparing van 5
miljard euro.

...de burgemeester onderwijs geen kerntaak
van de gemeente vindt en de huur van de
schoolgebouwen in Oostham en Genendijk
opgezegd heeft? De scholen hebben nog
een huurcontract gekregen van één jaar,
maar wel aan een huur die vier maal hoger
is dan voorheen.

De rekening voor het dienstjaar 2012
moest vastgesteld worden. Hier
onthouden we vooral dat de
gemeente Ham weer eens 309 396,64
euro in het rood gaat en ze voor
ruim 5,15 miljoen euro
borgstellingen heeft getekend. Wij
blijven hameren op een begroting in
evenwicht.

Besparingen
De afschaffing van de cultuur- en
sportcheques zijn een feit. We betreu-
ren dat dit volledig is afgeschaft zon-
der rekening te houden met de
sociaal zwakkeren. Dit had men in sa-
menspraak met het OCMW kunnen
uitwerken.

Besparen ja, maar…
De gemeente heeft 14 nieuwe pc’s en
1 laptop nodig voor 22 000 euro.
Blijkbaar zijn enkel de nieuwste en
duurste pc’s nodig, maar wel met
oude software (MS Office 2007). Als

onze fractie aangeeft dat de diensten
die met deze pc’s moeten werken het
ook met minder dure toestellen kun-
nen doen, en met betere software, wil
de meerderheid hier niet op ingaan.
Blijkbaar is besparen heel selectief.

Uitgaven stijgen
Ook het OCMW had weer geld
nodig. Deze keer door een foute in-
schatting van de kostprijs voor de
omgevingsaanleg rond de nieuwe
serviceflats. Hier gaat men nu uit van
371 500 euro. 

Minder controle
Voor uitgaven onder 1 500 euro moet
er geen akkoord van de financieel be-
heerder zijn. De meerderheid wil dit
nu optrekken tot 3 000 euro. Wij vin-
den dit in een besparingsjaar een ver-
keerd signaal. Alle uitgaven moeten
gecontroleerd worden en niet enkel
de grotere. Ook hier stonden we weer
alleen.

Groene buffer niet langer nodig
Voor het RUP ‘Dorpskern Oostham’
was er een vaststelling van tracéwijzi-
ging nodig. Op het eerste zicht een
standaardbeslissing, maar… de voor-
gelegde plannen wijken af van het
goedgekeurde RUP. De voorziene
groenbuffer is verdwenen. De meer-
derheid probeert dit te weerleggen
door de bomen van het fietspad mee
te tellen, maar dit stond zo duidelijk

niet in het RUP. De meerderheid
stond met de mond vol tanden, maar
toch keurde men dit goed. 

Inspraak, of niet…
Enkele straten wijzigen van naam.
Ook zo voor de populierenwijk. Hier
was er een oproep om de voorge-
stelde naam ‘Bomansstraat’ te wijzi-
gen. Het tegenvoorstel was
‘Regenboogstraat’. De meerderheid
heeft dit voorstel stilletjes laten ver-
dwijnen. 

Pad of straat?
Volgens de wegcode: ‘een smalle
openbare weg die alleen het verkeer
toelaat van voetgangers en van voer-
tuigen die geen bredere dan de voor
voetgangers vereiste ruimte’. Dus: het
Duivenpad had Duivenstraat moeten
zijn. Ondanks
onze argumen-
ten, en het ne-
gatief advies
van de Cul-
tuurraad, wei-
gerde de
meerderheid
hierop in te
gaan

www.n-va.be/ham

Wist je dat…

NIEUWS UIT DE 
GEMEENTERAAD

FARID 
VAN GELDORP
Fractieleider N-VA Ham



Terugsturen naar: N-VA, Koningsstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel of faxen naar: 02 217 35 10
info@n-va.be - www.n-va.be

JA, DE N-VA SPREEKT ME AAN

nn De heer  nn Mevrouw       

Naam:                                 Voornaam: 

Straat:

Postcode: Gemeente:

Tel.: E-mail: Geboortedatum:       /       /

nn Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie.

nn Ja, ik wens een infobrochure over de N-VA te ontvangen.
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DENKEN.DURVEN.DOEN.

PRAKTISCH
Dinsdag 8 oktober, 20 uur: De Oude Melkerij, Stationstraat 143 B, 8830 GITS
Woensdag 9 oktober, 20 uur: ICC, Citadelpark, 9000 GENT
Maandag 14 oktober, 20 uur:  7senses Lounge, Langestraat 219, 2240 ZANDHOVEN
Dinsdag 15 oktober, 20 uur:  Cultureel Centrum, C-mine 10, 3600 GENK
Maandag 21 oktober, 20 uur: Auditorium Stuk, Naamsestraat 96, 3000 LEUVEN

Meer details vindt u op www.n-va.be/onderwijsronde

De Onderwijsronde
van Vlaanderen

Vlaams viceminister-president Geert Bourgeois
en Vlaams volksvertegenwoordiger Kris Van Dijck
geven op al deze vragen een duidelijk antwoord
tijdens hun Onderwijsronde van Vlaanderen. 

Ze weerleggen hardnekkige misverstanden en
geruchten aan de hand van objectieve feiten en
cijfers. Met de teksten van het masterplan op tafel.
Geen interpretaties, geen halve waarheden. 

Net voor de grote vakantie sloot de Vlaamse
Regering een akkoord over de hervorming van het
onderwijs. Dit 'Masterplan' behoudt het goede van
het Vlaamse onderwijs en werkt tegelijk de
knelpunten weg.

Kom eens aan het bord …

De Onderwijsronde is geen eenrichtingsverkeer. 
Er is plaats voor interactie. We houden de vinger aan
de pols bij de mensen in het onderwijsveld. 
We willen weten wat er leeft bij leerlingen,
leerkrachten, directies en ouders. Want zij 
schrijven dagelijks het concrete 
verhaal van morgen.

• Wat verandert er in ons basis- en secundair onderwijs
door het masterplan? Wat blijft zoals het is?

• Hoe zit dat nu met die eerste graad?
• Welke richtingen mogen scholen nog aanbieden?
• Wat mag een school nog, wat moet een school?
• Waar wil de N-VA met het Vlaamse onderwijs

naartoe? En waarom?

Iedereenwelkom!
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